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Председник Партије уједињених пензионера Србије Јован Кркобабић изјавио је да није
потпуно задовољан коалиционим партнерима из Социјалистичке партије Србије и
Јединствене Србије од којих је, како каже, очекивао више разумевања и озбиљнији
међупартијски однос.

  

"Очекивао сам више разумевања и озбиљнији међупартијски однос. Очито, да су нас
неки од наших пријатеља или потценили или недовољно озбиљно схватили", рекао је
Кркобабић у интервјуу "Вечерњим новостима".

  

Упитан да ли то значи крај овакве владајуће коалиције и савеза његове странке са
социјалистима и Јединственом Србијом, Кркобабић, потпредседник Владе Србије,
одговорио је одрично.

  

"То никако не значи то. Уколико се сви будемо доследно придржавали споразума на
основу којих су настале те коалиције нема разлога за таква размишљања", рекао је
председник ПУПС-а.

  

На питање о евентуалном савезу његове странке са Српском напредном странком,
Кркобабић је рекао да ПУПС не преговара са напредњацима.

  

"Ми се не играмо политиком и не бавимо се спекулацијама, јер је политика сувише
озбиљан посао. Зато, док смо у овој коалицији нисмо и не преговарамо ни сам ким, па ни
са напредњацима", рекао је Кркобабић.

  

Кркобабић је рекао да ће ПУПС када то буде актуелно одлучити о томе шта даље.
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"У овом тренутку ништа не искључујем. Ни постојећу коалицију ни стварање нове
коалиције, али ни самосталан излазак на изборе", рекао је Кркобабић.

  

(Бета)
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